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Gremo v kino Triglav!
Pisali smo že, da bo kino Triglav na Kodeljevem dobil lepšo

zunanjo in notranjo podobo. Ker pa je datum, ko naj bi bila
prenovljena dvorana spet odprta, že mimo, smo na Kinemato-
grafskem podjetju Ljubljana povprašali, kdaj bodo v kinu Tri-
gjav začeli z rednimi predstavami. Prav tako so nas zanimale
mjvažnejše spremembe v kinu, koliko sredstev je bilo porab-
Ijeirih za njegovo prenovo ter kakšna bo vsebinska usmeritev
kinematografa.

»Prenovljeni kino na Ko-
deljfivem bi morali odpreti že
1. januarja, pa se je zataknilo
pri steklu, ki ga je izvajalec
dei SGP Grosuplje naročil v
tujini,« nam je povedal tova-
riš Lindič, programer pri Ki-
nematografskem podjetju
Ljubljana. »Sedaj načrtuje-
mo, da bomo prvi film zavrteli
marca, seveda če bo vse pote-
kalo tako, kot je zamišljeno.
Skoro vsa druga dela so na-
mreč že opravljena.«

Doslej so za prenovitvena
dela porabili že 9.700.000
din, kar je za 1.388.000 din
več, kotso načrtovali. Razliko
so zahtevala dodatna dela, ki
so bila potrebna zaradi staro-
sti hiše in jih prej ni bilo mo-
goče predvideti.

Tovarišica Imperlova,
vodja gospodarsko računske
službe, je povedala, da so v
obnovo kinematografa vložili
le svoja sredstva in.nič kredi-
tov.

Preureditev je resda draga,
zato pa bosta videz kinemato-
grafa lepši in počutje gledal-
cev prijetnejše. Dvorana bo
imela nekoliko manj sedežev
kot prej, bodo pa seveda
udobnejši. Filmi, ki jih bodo
predvajali v kinu Trfglav,
bodo vsebinsko različni in
kvalitetni. Kateri bo prvi
predvajani film, še ne vedo,
vsekakor pa bo eden takih, ki
sodijo v vsebinsko opredeli-
tev icinematografa.
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